
Vragen en antwoorden gecombineerde commissievergadering 22 april 2020

Agendapunt 13: Bijdrage Klooster   Abdij Maria Hart   

D66
Vraag
Wat is de stand van zaken van de aanvraag bij de provincie? 

Antwoord
De voorbereiding van de aanvraag is in behandeling bij de provincie.

Vraag
Wat is de algemene visie van de gemeente op de instandhouding van monumenten? 

Antwoord
De gemeente wil waar mogelijk bijdragen aan instandhouding en gebruik van monumenten, zie 
Monumentenbeleidsplan en de 10% regel.


